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ZÁPIS 

Z 21. VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE BRAŠKOV, 

konaného dne 24. září 2018 od 17,00 hodin v restauraci U Chalupů na Braškově 

 

Program:  

1) Zahájení 

2) Kontrola plnění usnesení 19. a 20. zasedání 

3) Zpráva o finančním hospodaření obce k 31.8.2018 

4) Kupní smlouva na pozemek p.č. 177/17 a Smlouva o úschově peněz 

5) Změna rozpočtu - rozpočtové opatření 

6) Program rozvoje obce – aktualizace 

7) Různé: 

a) Darovací smlouvy - souhlas s přijetím fin. darů  

b) Smlouva o zřízení věcného břemene s T-Mobile 

c) Výběrové řízení na vjezd na poz. 177/17 

d) Územně plánovací smlouva – Š. Hřebíková 

8) Diskuse 

9) Usnesení a závěr 

 

K bodu 1) ZAHÁJENÍ 

Zasedání zahájil a řídil starosta ing. Vladimír Dráb. Konstatoval, že v době zahájení je přítomno 14 

členů zastupitelstva – omluven P. Horník. 

Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno, návrh programu byl odsouhlasen radou obce a 

zveřejněn na úřední desce. Další návrhy na doplnění programu nebyly vzneseny.  Program byl 

odsouhlasen všemi hlasy. Starosta konstatoval, že se zasedání bude řídit schváleným programem. 

Všechny zastupitelům zaslané písemné podklady k dnešnímu zasedání jsou přílohou originálu 

tohoto zápisu. 

Za ověřovatele zápisu z dnešního jednání byli určeni: Ing. J. Kolrusz a Š. Pilátová  

Do návrhové komise byli 11 hlasy (3 se zdrželi) zvoleni: předsedkyně Ing. M. Randáková  a 

členové: Ing. K. Dolejšová, Ing. M. Doksanský  

 

 

K bodu 2) KONTROLA PLNĚNÍ USNESENÍ 19. A 20. ZASEDÁNÍ 

 Zprávu zastupitelé obdrželi a byla zveřejněna v B. novinách. Dotazy ani připomínky 

nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí s tím, aby byla zpráva o kontrole plnění usnesení 19. a 20. zasedání vzata na vědomí? 

Pro: 14 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, ing. Kolrusz, Peták, 

Pilátová,  ing. Randáková, Sochna, Stádník, Střelečková, ing. Vostrá, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0  

Výsledek hlasování: odsouhlaseno jednomyslně 

 

 

K bodu 3) ZPRÁVA O FINANČNÍM HOSPODAŘENÍ OBCE K 31.8.2018 

 Zprávu o výsledku hospodaření obce k 31.8.2018 zastupitelé obdrželi a byla zveřejněna 

rovněž v B. novinách. Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí s tím, aby byla zpráva vzata zastupitelstvem na vědomí? 

Pro: 14 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, ing. Kolrusz, Peták, 

Pilátová,  ing. Randáková, Sochna, Stádník, Střelečková, ing. Vostrá, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0  

Výsledek hlasování: odsouhlaseno jednomyslně 
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K bodu 4) KUPNÍ SMLOUVA ZA POZEMEK P.Č. 177/17 a SMLOUVA O ÚSCHOVĚ 

PENĚZ 

Jde o kupní smlouvu na obecní pozemek p.č. 177/17 a smlouvu o úschově peněz. Obě 

smlouvy zastupitelé obdrželi. Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí s uzavřením uvedených smluv? 

Pro: 14 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, ing. Kolrusz, Peták, 

Pilátová,  ing. Randáková, Sochna, Stádník, Střelečková, ing. Vostrá, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0  

Výsledek hlasování: odsouhlaseno jednomyslně 

 

 

K bodu 5) ZMĚNA ROZPOČTU – ROZPOČTOVÁ OPATŘENÍ 

 Změnu č. 5 rozpočtu obce na rok 2018 odsouhlasenou radou obce 13.8.2018 zastupitelé 

obdrželi. 

 Návrh Změny č. 6, spočívající zejména v navýšení příjmů o prodej pozemku p.č. 177/17 

je zastupitelstvu předkládán ke schválení. Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

 

Kdo souhlasí, abychom vzali na vědomí 5. rozpočtovou změnu a schválili rozpočtovou změnu č. 6 

na rok 2018? 

Pro: 14 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, ing. Kolrusz, Peták, 

Pilátová,  ing. Randáková, Sochna, Stádník, Střelečková, ing. Vostrá, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0  

Výsledek hlasování: odsouhlaseno jednomyslně 

 

 

K bodu 6) PROGRAM ROZVOJE OBCE – AKTUALIZACE ZÁŘÍ 2018 

 Aktualizovaný Program rozvoje obce zastupitelé obdrželi a byl zveřejněn v B. 

novinách. Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí se schválením aktualizovaného Programu rozvoje obce? 

Pro: 14 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, ing. Kolrusz, Peták, 

Pilátová,  ing. Randáková, Sochna, Stádník, Střelečková, ing. Vostrá, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0  

Výsledek hlasování: odsouhlaseno jednomyslně 

 

 

K bodu 7) RŮZNÉ 

a) DAROVACÍ SMLOUVY 

Starosta požádal zastupitele o schválení darovacích smluv a souhlas s přijetím finančních 

darů na akci Valdecký háj v celkové výši 59 tis. Kč.  

Darovací smlouvy se seznamem a výší darů zastupitelé obdrželi. Dotazy ani připomínky 

nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí s přijetím finančních darů a uzavřením smluv dle předloženého seznamu? 

Pro: 14 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, ing. Kolrusz, Peták, 

Pilátová,  ing. Randáková, Sochna, Stádník, Střelečková, ing. Vostrá, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0  

Výsledek hlasování: odsouhlaseno jednomyslně 
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b) SMLOUVA O ZŘÍZENÍ VĚCNÉHO BŘEMENE S T-MOBILE  

Jde o zřízení věc. břemene pro el. kabel k vysílači s připojením přes komunikaci na Háji. 

Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí s uzavřením smlouvy o zřízení věcného břemene s T-Mobile č. 107038-000-00 

na elektropřípojku na Háji?  

Pro: 14 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, ing. Kolrusz, Peták, 

Pilátová,  ing. Randáková, Sochna, Stádník, Střelečková, ing. Vostrá, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0  

Výsledek hlasování: odsouhlaseno jednomyslně 

 

 

c) VÝBĚROVÉ ŘÍZENÍ NA ZŘÍZENÍ VJEZDU NA PARC. Č. 177/17 

Obec provedla výběrové řízení, z něhož jako nejvýhodnější vyšla nabídka uchazeče 

Gardenline s.r.o. s nabízenou cenou 149.953,41 Kč vč. DPH. Dotazy ani připomínky nebyly 

vzneseny.  

 

Kdo souhlasí s rozhodnutím o výběru nejvhodnější nabídky firmy Gardenline s.r.o. na vjezd 

na pozemek p.č. 177/17 za cenu 149.953,41 Kč. 

Pro: 14 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, ing. Kolrusz, Peták, 

Pilátová,  ing. Randáková, Sochna, Stádník, Střelečková, ing. Vostrá, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0  

Výsledek hlasování: odsouhlaseno jednomyslně 

 

 

d) ÚZEMNĚ PLÁNOVACÍ SMLOUVA – Š. HŘEBÍKOVÁ 

Jde o smlouvy, v nichž dává obec souhlas k výstavbě soukromých vlastníků v souladu 

s územním plánem obce. Jedná se o připravovanou lokalitu Pod Horkou. Stavebník se 

zavazuje po dokončení akce bezplatně darovat obci místní komunikaci a veř. osvětlení. 

Obě smlouvy tj. vč. Smlouvy o udělení práva k provedení stavby mají zastupitelé 

k dispozici. Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí s uzavřením uvedených smluv? 

Pro: 14 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, ing. Kolrusz, Peták, 

Pilátová,  ing. Randáková, Sochna, Stádník, Střelečková, ing. Vostrá, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0  

Výsledek hlasování: odsouhlaseno jednomyslně 

 

 V bodě Různé se přihlásil o slovo zastupitel ing. Doksanský: 

 Podal jsem námitku proti zápisu z mimořádného 20. veřejného  zasedání Zastupitelstva obce 

Braškov, a to v tom smyslu, že v zápise je díky písařské chybě nesprávně uveden konec zasedání 

v 17,19 hodin. Zasedání přitom bylo ukončeno již v 17,10 hodin. Žádám tedy, aby o této námitce 

v souladu s článkem 7 odst. 4 jednacího řádu Zastupitelstva obce Braškov rozhodlo zastupitelstvo a 

předmětná chyba byla odstraněna. 

 

Kdo souhlasí s námitkou ing. Doksanského a opravou chyby v předchozím zápise? 

Pro: 12 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, ing. Kolrusz, Peták, 

Pilátová,  ing. Randáková, Sochna, Stádník, Střelečková, ing. Vostrá, Votava) 

Proti: 0 

Zdrželi se: ing. Vostrá, ing. Doksanský  

Výsledek hlasování: odsouhlaseno  
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K bodu 8) DISKUSE 

V diskusi se přihlásili o slovo: 

 

Ing. J. Horník:  Schválili jste věcné břemeno pro T-Mobile. Rád bych věděl od zastupitelů, v čem 

spočívá výhodnost uzavřené smlouvy o věc. břemenu, zda je možné věc. břemeno vypovědět a za 

jakých podmínek? 

Odpověď starosty: Já jsem elektrikář, nejsem právník, akorát vím, že do vysílače musí vést 

elektrika. Připomínám, že jsme byli rádi, že T-Mobile tam táhne kabel, protože náš kabel je slabý a 

rádi bychom se připojili k nim. 

Odpověď místostarosty: Kabel je již položený, jde o právní dokončení celé záležitosti, zřídili jsme 

pro něj věcné břemeno. 

Ing. J. Horník: Moje otázka měla ještě nějaké části, zda to věc. břemeno lze nějakým způsobem 

vypovědět a za jakých podmínek. Objevili se tady stížnosti na příjem televizního vysílání v obci po 

uvedení vysílače do provozu. 

Odpověď J. Peták: Každá smlouva se dá vypovědět, určitě v nějakém termínu a za určitých 

podmínek, ale asi nikdo nepředpokládá, že bychom smlouvu chtěli vypovídat. 

  Ing. J. Horník: Jak je v jednacím řádu zastupitelstva upraveno ukončení zasedání zastupitelstva? 

Protože vy jste se teď dohodli, že skončilo 10 minut po zahájení. Já jsem na tom zasedání byl a 

skončilo 19 minut po zahájení, pak teprve starosta prohlásil zasedání za ukončené a rozpustil je. Vy 

jste to teď v polovině utnuli, jestli je to v souladu s jednacím řádu zastupitelstva. 

  Odpověď starosty: Určitě,  pane Horníku.  

  J. Poštolková: Jak to vypadá s dopravou, jestli pokročilo jednání. 

  Odpověď ing. Kolrusz: Trochu zlepšili značení, které poukazuje na neprůjezdnost kamionů na 

Dědkasu, myslím si, že už tolik těch kamionů nejezdí. 

  J. Poštolková: Jezdí mezi 3. a 6. hodinou ráno, je to nepříjemné. V tom se nevyznáš, jestli je to 

z Vesety, ze Stavimatu nebo tranzit. Četla jsem slovo starosty v Braškovských novinách, a mrzí mě, 

že jsi zapomněl na nás. O naší ulici se nejedná,  jako bychom nebyli občané Braškova mi to připadá 

a je to škoda. Pro ty, kdo to neznají, celá věc trvá od roku 2003, co byla povolena Veseta a Veseta 

byla povolena nezákonně. 

  Odpověď starosty: Vím, že tu nejezdí jen auta z Vesety, jezdí tu Kladno – Beroun. Moc obcí je 

nešťastných z dopravy. Ta válka ještě neskončila, je to stabilní problém, se kterým si nevím rady. 

Pan ing Kolrusz je stále někde a výsledky nemáme, dělám co můžu, třeba nové zastupitelstvo bude 

úspěšnější.  

 Odpověď ing. Kolrusz: Neumí dobře vyřešit ani ministerstvo životního prostředí, svolali poradu 

v Praze, slibovali hory doly a utekli od toho. Kladno nemá obchvat, který by vše vyřešil, ani jedna 

kandidující strana nemá ve volebním programu to nejdůležitější, a to je obchvat. Z Fialky by se 

jezdilo přes Buštěhrad a kamiony by byly hned na dálnici.  

  Š. Pilátová: Nešlo by něco udělat s trafostanicí u nás, jakmile foukne trochu, jsme bez elektřiny, 

dnes zapínali a vypínali za sebou. 

  Odpověď starosty: napíšeme žádost. 

 

 

K bodu 9) USNESENÍ A ZÁVĚR 

Návrh usnesení přečetla předsedkyně návrhové komise Ing. M. Randáková. Připomínky 

ani návrhy na jeho doplnění nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí s předloženým návrhem usnesení? 

Pro: 14 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, ing. Kolrusz, Peták, 

Pilátová,  ing. Randáková, Sochna, Stádník, Střelečková, ing. Vostrá, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0  

Výsledek hlasování: odsouhlaseno jednomyslně 

 

Zasedání bylo ukončeno v 17,25 hodin. 
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Usnesení  

21. zasedání Zastupitelstva obce Braškov, konaného dne 24. září 2018  

v restauraci U Chalupů na Braškově 

 

Zastupitelstvo obce po projednání 

a) bere na vědomí  

1) Kontrolu plnění usnesení 19. a 20. zasedání zastupitelstva 

2) Informaci o rozpočtové změně č. 5, schválené radou obce 13.8.2018 

 

b) souhlasí 

1) S námitkou ing. Doksanského a opravou písařské chyby v zápise z 20. zasedání 

zastupitelstva dne 16.7.2018 

2) S uzavřením kupní smlouvy na pozemek p.č. 177/17 a uzavřením smlouvy o úschově peněz 

3) S uzavřením smlouvy o věcném břemeni s T-Mobile č. 107038-000-00 na elektropřípojku 

na Háji 

4) S rozhodnutím o výběru nejvhodnější nabídky firmy Gardenline s.r.o. na vjezd na pozemek 

parc. č. 177/17 s nabízenou cenou 149.953,41 Kč vč. DPH 

 

c) schvaluje 

1) Rozpočtovou změnu č. 6 

2) Aktualizovaný Program rozvoje obce ze září 2018 

3) Darovací smlouvy a přijetí finančních darů od firem: 

¶ ČNES, a.s.   ve výši  5.000,-- Kč 

¶ Šumitrans      5.000,-- Kč 

¶ Dyka, s.r.o.     5.000,-- Kč 

¶ RS Maso CZ, s.r.o.    5.000,-- Kč 

¶ UNHfree.net, z.s.     5.000,-- Kč 

¶ Stará hájovna Valdek    5.000,-- Kč 

¶ TG Transport     5.000,-- Kč 

¶ V&V Taxes s.r.o.     3.000,-- Kč 

¶ Vait Účetnictví     3.000,-- Kč 

¶ Pavlína Novotná     3.000,-- Kč 

¶ Pompo, s.r.o.     3.000,-- Kč 

¶ Uniservis Hašek, s.r.o.    3.000,-- Kč 

¶ MS Recycling, s.r.o.    3.000,-- Kč 

¶ Cihelna Bratronice, s.r.o.    2.000,-- Kč 

¶ Prodejna Rebeka     2.000,-- Kč 

¶ Restaurace U Chalupů    2.000,-- Kč 

4) Uzavření územně plánovací smlouvy s paní Š. Hřebíkovou pro připravovanou lokalitu „Pod 

Horkou“ 

 

 

 

 

     Ing. Vladimír D r á b 

       starosta 

Ověřovatelé: 

Ing. Jiří   K o l r u s z 

 

Štěpánka   P i l á t o v á  

 

Zapsala: Jarmila Hehejíková  


